
  Zápisnica 
 
 

zo 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Brezovici, 

konaného dňa 22. 11. 2019 o 18:00 hod. v obecnej knižnici. 

 

Prítomní:  

Počet prítomných poslancov – 6 poslancov (p. Daniel Grman, p. Hajduk Jozef, p. Martin 
Klepkoň, p. Milan Lužbeťák, Pavol Šuhaj, Ing. Peter Ujmiak) -  zasadnutie bolo schopné 
právoplatne prijímať uznesenia.  

 
Bod č. 1)   Otvorenie zasadnutia. 
 

     Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Marián Ujmiak, privítal všetkých 
prítomných. Poslanci p. Martin Kaník a MUDr. Milan Pariža sa ospravedlnili.  

Bod č. 2)  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

 
     Starosta obce za zapisovateľku zápisnice poveril  p. Juliánu Pakosovú, pracovníčku 
obecného úradu. 

     Za overovateľov zápisnice určil: Ing. Petra Ujmiaka a p. Daniela Grmana - poslancov 
obecného zastupiteľstva.   

 

Bod č. 3)  Schválenie programu zasadania OZ.      

     Starosta obce Marián Ujmiak prečítal návrh programu 7. zasadnutia OZ. Poslanci program 
jednohlasne schválili.  

 

Program zasadnutia je nasledovný:  

1. Otvorenie zasadnutia. 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
3. Schválenie programu rokovania OZ. 
4. Kontrola plnenia uznesenia. 
5. Prerokovanie a schválenie správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach za školský rok 2018/2019. 
6. Prerokovanie a schválenie zápisu do kroniky r. 2017. 
7. Prerokovanie výšky poplatku za komunálne odpady.  
8. Nákup kompostérov. 
9. Prerokovanie návrhu na vybudovanie kamerového systému v obci Brezovica. 
10. Prerokovanie a schválenie výkupu pozemkov pod futbalovým ihriskom podľa GP č. 

53/2019.  
11. Žiadosti. 
12. Rôzne. 
13. Záver. 
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Bod č.4) Kontrola plnenia uznesenia. 
      
     Starosta požiadal hlavného kontrolóra obce o zhodnotenie plnenia uznesenia. Hlavný 
kontrolór informoval poslancov, že uznesenia zo 6. zasadnutia OZ zo dňa 10.09.2019 neudali 
nejakú povinnosť, iba uznesenie č. 6, a to nákup veľkoobjemového kontajnera. Toto 
uznesenie bolo naplnené. Kontrolór obce dodal, že odpísaniu pohľadávky sa bude venovať pri 
záverečnom účte. Starosta sa poďakoval hl. kontrolórovi za kontrolu plnenia uznesení 
a pokračoval ďalším bodom programu v pozvánke. 
 
Bod č. 5) Prerokovanie a schválenie správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 
výsledkoch a podmienkach za školský rok 2018/2019. 
 
     Starosta obce využil prítomnosť riaditeľky školy na zasadaní OZ a požiadal ju 
o odprezentovanie správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za 
školský rok 2018/2019, ale aj o iných záležitostiach, týkajúcich sa fungovania školy, 
materskej školy a školskej jedálne. P. riaditeľka informovala poslancov o počte detí a žiakov 
v ZŠ s MŠ, o počte zamestnancoch a ich kvalifikáciách, absolvovaných súťažiach a ich 
výsledkoch, aktivitách, o materiálno-technickom vybavení ZŠ, ktoré je priebežne dopĺňané. 
Kontrolór obce sa opýtal na potrebu inventáru, či je to rozpočtované. P. riaditeľka odpovedala 
kladne. Ing. P. Ujmiak sa opýtal na detské ihrisko pri škole, či patrí škole. P. riaditeľka 
odpovedala, že toto ihrisko bolo určené pre MŠ a zaplatila ho škola. Dodala, že ihrisko je 
zlikvidované, nakoľko už bolo v nevhodnom stave na prevádzkovanie. 
 
Príchod poslanca M. Papajčíka 18:14 h. 
 
Ďalej upozornila o vymeškaných ospravedlnených hodinách, ktorých je pomerne veľa. Ďalej 
informovala, že dňa 9.2.2019 bola vykonaná inšpekcia – testovanie žiakov 9. ročníka, kde 
záverom inšpekcie bolo, že žiaci 9. triedy v porovnaní s dosiahnutým národným priemerom aj 
s dosiahnutým priemerom žiakov v teste v testovaných školách v kraji dosiahli lepšie 
výsledky. Poslanec M. Klepkoň sa opýtal na obedy zadarmo. P. riaditeľka odpovedala, že po 
6. vyuč. hodine je problém, nakoľko je veľký počet stravníkov – 176. Ďalej informovala, že 
na plenárnom združení bola podaná požiadavka od rodičov na školský klub detí. Urobil sa 
prieskum, z ktorého výsledkom je, že je záujem rodičov o umiestnenie detí do ŠK je 
nasledovný: na roky 2020/2021 – 30 detí, 2021/2022 – 41 detí, 2022/2023 – 35 detí 
a 2023/2024 – 32 detí. P. riaditeľka ešte dodala, že v prípade zriadenia je potrebné podať 
žiadosť do 31.3.2020, aby od 1.9.2021 mohol byť školský klub otvorený. Poslanci o tejto 
téme diskutovali. Starosta obce navrhol, aby sme sa zriadením školského klubu zaoberali 
začiatkom roka 2020 s tým, že škola predloží obecnému zastupiteľstvu predbežné náklady na 
jeho financovanie. Poslanci s týmto návrhom súhlasili. Zároveň nadviazal na tému prístavby 
MŠ v Brezovici. Informoval, že na základe verejného obstarávania, ktoré obec robila 
prostredníctvom odborne spôsobilej osoby bol vybraný zo štyroch uchádzačov zhotoviteľ, 
ktorý predložil najnižšiu cenovú ponuku. Zverejnená cena diela bola 154 395,26 € s DPH. 
Vysúťažená cena diela 124 200 €, ktorú predložila firma Grif plus, s.r.o., 027 87  Liesek. 
Stavba bude dokončená do 30.7.2020. Starosta obce v závere tohto bodu poďakoval p. 
riaditeľke za informácie a požiadal poslancov o hlasovanie. Správu o výchovno-vzdelávacej 
činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2018/2019 poslanci schválili. 
Hlasovania sa zdržal poslanec p. M. Papajčík. 
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Bod č. 6) Prerokovanie a schválenie zápisu do kroniky r. 2017. 
 
     V tomto bode starosta požiadal pracovníčku obecného úradu J. Pakosovú, aby prečítala 
návrh na zápis do kroniky r. 2017. Po prečítaní sa starosta poďakoval a dal priestor 
poslancom, na vyjadrenie sa k obsahu návrhu zápisu do kroniky. Poslanci po krátkej diskusii 
zápis textu do kroniky jednohlasne schválili. 
 
 
Bod č. 7) Prerokovanie výšky poplatku za komunálne odpady. 
 

     V tomto bode starosta informoval poslancov, že od nového roku 2020 budú zvýšené 
náklady na odvoz a likvidáciu komunálneho odpadu. Túto činnosť obci, ale aj okolitým 
obciam a mestu Trstená zabezpečujú TS Ružomberok. Starosta konštatoval, že doteraz pri 
poplatku za komunálny odpad (ktorý zahŕňa: činnosti nakladania so zmesovým komunálnym 
odpadom, činnosti nakladania s biologicky rozložiteľným komunálnym odpadom, triedený 
zber zložiek komunálneho odpadu, na ktoré sa nevzťahuje rozšírená  zodpovednosť 
výrobcov, činnosti nakladania s drobným stavebným odpadom) vo výške 6 € na občana/rok, 
obec vybrala na poplatkoch cca 8000 €, ale skutočné náklady za rok 2019 sú cca 20.000 € 
a od nového roka sa zvýši poplatok za uloženie odpadu, ale aj iné zvýšenie, súvisiace 
s odvozom a likvidáciou KO predpokladáme, že celkové náklady na odvoz a likvidáciu KO 
dosiahnu v našej obci okolo 30 000 €. Keďže táto problematika sa týka všetkých obcí a máme 
spoločnú firmu, ktorá nám zabezpečuje túto činnosť, tak sme sa týmto problémom zaoberali 
aj na zasadaní ZMOHO a bolo vydané odporúčanie na určenie poplatku 14 – 16 € na 
obyvateľa na rok. Samozrejme, že rozhodujúce je uznesenie OZ obce. Kontrolór obce 
vysvetlil, že príjem poplatku za KO nedosahoval ani polovicu výdavkov a dodal, že poplatok 
odporúča navýšiť. Rozbehla sa diskusia na túto tému. Po rozsiahlej diskusii sa poslanci zhodli 
na sume 12 €/ osoba/rok s počtom žetónov 5 ks/osoba. Na základe tejto výšky bude 
pripravený návrh VZN o miestnom poplatku za KO a DSO. Ak občanom žetóny počas roka 
zachýbajú, dostanú ich bez poplatku. Fyzickým osobám – podnikateľom a PO sa bude 
fakturovať podľa skutočne odvezeného odpadu.  
 
 
Bod č. 8) Nákup kompostérov. 
 

     Starosta v tomto bode informoval poslancov, že tento rok sme zabezpečili pre domácnosti  
140 kompostérov zdarma, no neuspokojili sme tak potreby všetkých občanov. Konštatoval, že 
už nie je možné získať dotáciu na kompostéry tak, ako to bolo tento rok, a preto navrhuje, aby 
obec zakúpila potrebné množstvo kompostérov z vlastných zdrojov a obyvateľom ich dala 
zdarma. V diskusii poslanci kládli dôraz na cenu a kvalitu kompostérov. Kontrolór obce 
odporučil osloviť občanov a na základe záujmu občanov, záväzne objednať kompostéry 
a poskytnúť ich výpožičkou. Poslanci s týmto návrhom súhlasili a jednohlasne schválili 
nákup kompostérov na základe záujmu občanov.  

 
Bod č. 9) Prerokovanie návrhu na vybudovanie kamerového systému v obci Brzeovica. 
 

     Starosta vysvetlil poslancom, že ani tento rok nám nebola schválená žiadosť na kamerový 
systém, preto navrhuje, aby obec zabezpečila kamerový systém v obci z vlastných zdrojov. 
Podľa projektu, kde by bolo 5 uzlov a 7 kamier sa cena pohybuje okolo 12 000 €. Poslanci 
súhlasili, ale navrhujú, aby to bolo riešené tak, aby bolo možné v prípade potreby rozšíriť 



 4 

monitorovací priestor či už o viac kamier, ale aj kapacity optického káblu a ústredne. Po 
krátkej diskusii požiadal poslancov o hlasovanie. Poslanci vybudovanie kamerového systému 
v obci Brezovica a rozpočtové opatrenie  č. 23 na financovanie kamerového systému 
schválili. 

 
Bod č. 10) Prerokovanie a schválenie výkupu pozemkov pod futbalovým ihriskom podľa 
GP č. 53/2019 
 
     Starosta obce informoval, že už máme geometrický plán  na futbalové ihrisko a môžeme 
začať s vysporadúvaním vlastníctva pozemkov na futbalovom ihrisku. Starosta zopakoval, že 
všetci dobre vieme, že futbalové ihrisko obec vybudovala pred bez mála 50 rokmi. 
V priebehu tohto času sa obec stará a zabezpečuje potrebné činnosti, aby mohlo slúžiť na 
tento naozaj prospešný účel. Ďakujem všetkým vlastníkom pozemkov, na ktorom je futbalové 
ihrisko, že majú pochopenie pre dobrú vec a verím,  že sa obci podarí vysporiadať tieto 
pozemky do vlastníctva obce na tento účel - to je zachovanie a zveľadenie, ale aj 
zmodernizovanie tohto ihriska. Výmera ihriska je 8299 m2. Poslanci o danom návrhu 
diskutovali a jednohlasne schválili výkup pozemkov pod futbalovým ihriskom podľa GP č. 
53/2019 za symbolickú cenu 0,10 €/m2. 
 
Bod č. 11) Žiadosti. 
 
     V tomto bode starosta obce prečítal žiadosti:  
 

- žiadosť Slavomíra Hucíka o odkúpenie pozemku v katastri obce Brezovica v oblasti 
kamenolomu a dal slovo p. Hucíkovi, ktorý sa zúčastnil tohto bodu programu. 
Poslanci sa žiadosťou zaoberali, dohodli sa, že je nutná osobná obhliadka tohto 
pozemku a žiadosťou sa budú zaoberať na budúcom zasadnutí OZ. 

- Starosta prečítal žiadosť Kataríny Dedinskej o odkúpenie pozemku E-KN č. 130, k.ú 
Brezovica. Poslanci sa po rozsiahlej diskusii zhodli, že tento pozemok obec môže 
riešiť ako prípad hodný osobitného zreteľa a uložili starostovi obci, aby zabezpečil 
znalecký posudok na určenie ceny tohto pozemku a pre vlastníčku pozemku, aby si 
zabezpečila GP na určenie výmery pozemku. 

- žiadosť Združenia nevidiacich, slabozrakých a inak postihnutých osôb o poskytnutie 
dotácie na rok 2020 na činnosť organizácie – priestorovú orientáciu. Poslanci 
jednohlasne schválili žiadosť o dotáciu na rok 2020 pre Združenie nevidiacich, 
slabozrakých a inak postihnutých na činnosť organizácie – priestorovú orientáciu vo 
výške 100 €, v súlade so Všeobecne záväzným nariadením obce Brezovica č. 5/2010. 

-  žiadosť Folklórnej skupiny z Brezovice, združenia o dotáciu na rok 2020 vo výške 
1500 €, na rozvoj a materiálovo-technické zabezpečenie fungovania FS z Brezovice. 
Poslanci žiadosť o dotáciu na rok 2020 vo výške 1500 € pre Folklórnu skupinu z 
Brezovice, na rozvoj a materiálovo-technické zabezpečenie fungovania folklórnej 
skupiny v súlade s platným Všeobecne záväzným nariadením obce Brezovica č. 
5/2010 jednohlasne schválili. 

- žiadosť Lyžiarskeho klubu Oravan Brezovica, n.o. o dotáciu na rok 2020 na rozvoj 
lyžovania detí a mládeže v Brezovici vo výške 2000 €. Poslanci žiadosť o dotáciu na 
rok 2020 pre Lyžiarsky klub Oravan Brezovica, na rozvoj lyžovania detí a mládeže v 
Brezovici vo výške 2000 €, v súlade so Všeobecne záväzným nariadením obce 
Brezovica č. 5/2010 jednohlasne schválili. 
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Bod č. 12) Rôzne 
   
- starosta informoval poslancov o návrhu oddeliť financovanie DHZO a DHZ. DHZ môže 

fungovať ako dobrovoľné občianske združenie a môžu hospodáriť s finančnými 
prostriedkami samostatne podľa VZN č.5/2010. Tento návrh starosta plánuje prerokovať 
s vedením DZH. 

- informácie o cenovej ponuke VM Florián – starosta informoval poslancov, že sme mali na 
skúšku toto zriadenie, ktoré dokáže spustiť opakovane nahraté hlásenia automaticky, 
plánovanie hlásení na ľubovoľný dátum, odoslať sms správy, emaily. Informoval, že 
pracovníčkam sa tento systém osvedčil a uľahčuje prácu. Cenová ponuka na toto 
zariadenie je vo výške 2363,39 €. Poslanci sa týmto zariadením zaujímali a navrhli urobiť 
prieskum, osloviť p. Mlynárika, prípadne iného dodávateľa na lacnejšiu alternatívu tohto 
zariadenia. 

- Informácie o vodovode – OVS vyčlenila na výstavbu kanalizácie a vodovodu finančné 
prostriedky. Obec naplánovala do návrhu rozpočtu 50 000 €. 

- Informácie o ochrannom pásme cintorína. Kontrolór obce upozornil na zánik ochranného 
pásma k 31.03.2020. Dodal, že ak je to potrebné, obec môže stanoviť podmienky, prípadne 
zákaz činnosti v čase pohrebu, ktoré si určí vo VZN.  

- Otázka Ing. Ujmiaka na tému elektrina Brezové – starosta odpovedal, že SSE pripravuje 
návrh zmluvy na realizáciu tohto projektu. 

- Informácie p. riaditeľky ZŠ s MŠ – informovala, že by bolo potrebné kôli bezpečnosti detí, 
zamestnancov, ale aj rodičov zabudovať lapače snehu na strechu telocvične, nakoľko tam 
parkujú autá a v zime padajú cencúle. 

 
 

U Z N E S E N I E   O B E C N É H O   Z A S T U P T E Ľ S T V A  Č. 1 
 

zo 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Brezovici, 

konaného dňa 22. 11. 2019  

Obecné zastupiteľstvo v Brezovici po prerokovaní: 
 

 b e r i e   n a   v e d o m i e  
 

1. overovateľov zápisnice  Ing. Petra Ujmiaka a p. Daniela Grmana 
2. informácie z bodu 7. 
3. informácie z bodu 11.  
4. informácie z bodu 12. 
 
 

 s c h v a ľ u j e 
   Program rokovania 7. zasadnutia OZ konaného dňa 22. 11. 2019.  
 

 - ZA   hlasovalo 6 poslanov: p. Daniel Grman, p. Jozef Hajduk, p. Martin Klepkoň, p. Milan 
Lužbeťák, p. Pavol Šuhaj, Ing. Peter Ujmiak.  

- PROTI – 0 poslancov     

 

                                                                                                                        Marián Ujmiak   
                                                                                                                          starosta obce 
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U Z N E S E N I E   O B E C N É H O   Z A S T U P T E Ľ S T V A  Č. 2 
  

zo 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Brezovici, 

konaného dňa 22. 11. 2019  

Obecné zastupiteľstvo v Brezovici po prerokovaní: 
 

s c h v a ľ u j e 
 
Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 
2018/2019 
 

- ZA   hlasovalo 6 poslanov: p. Daniel Grman, p. Jozef Hajduk, p. Martin Klepkoň, p. Milan 
Lužbeťák, p. Pavol Šuhaj, Ing. Peter Ujmiak.  

- PROTI – 0 poslancov 

- ZDRŽAL SA – 1 - p. Marián Papajčík     

                                 

                                                                                                                        Marián Ujmiak   
                                                                                                                          starosta obce 

 
 

U Z N E S E N I E   O B E C N É H O   Z A S T U P T E Ľ S T V A  Č. 3 
  

zo 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Brezovici, 

konaného dňa 22. 11. 2019  

Obecné zastupiteľstvo v Brezovici po prerokovaní: 
 

s c h v a ľ u j e 
 

Zápis textu do kroniky r. 2017 

 

- ZA   hlasovalo 7 poslanov: p. Daniel Grman, p. Jozef Hajduk, p. Martin Klepkoň, p. Milan 
Lužbeťák, p. Marián Papajčík, p. Pavol Šuhaj, Ing. Peter Ujmiak.  

- PROTI – 0 poslancov     

 

                                 

                                                                                                                        Marián Ujmiak   
                                                                                                                          starosta obce 
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U Z N E S E N I E   O B E C N É H O   Z A S T U P T E Ľ S T V A  Č. 4 

  
zo 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Brezovici, 

konaného dňa 22. 11. 2019  

Obecné zastupiteľstvo v Brezovici po prerokovaní: 
 

s c h v a ľ u j e 
 
Nákup kompostérov za základe záujmu občanov    

   - ZA   hlasovalo 7 poslanov: p. Daniel Grman, p. Jozef Hajduk, p. Martin Klepkoň, p. Milan 
Lužbeťák, p. Marián Papajčík, p. Pavol Šuhaj, Ing. Peter Ujmiak.  

- PROTI – 0 poslancov     

                               

                                                                                                                        Marián Ujmiak   
                                                                                                                          starosta obce 
 
 
 
 

U Z N E S E N I E   O B E C N É H O   Z A S T U P T E Ľ S T V A  Č. 5 
  

zo 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Brezovici, 

konaného dňa 22. 11. 2019  

Obecné zastupiteľstvo v Brezovici po prerokovaní: 
 

s c h v a ľ u j e 
 

-  vybudovanie kamerového systému v obci Brezovica  

-  rozpočtové opatrenie č. 23 na financovanie kamerového systému 

 

   - ZA   hlasovalo 7 poslanov: p. Daniel Grman, p. Jozef Hajduk, p. Martin Klepkoň, p. Milan 
Lužbeťák, p. Marián Papajčík, p. Pavol Šuhaj, Ing. Peter Ujmiak.  

- PROTI – 0 poslancov     

 

                                 

                                                                                                                        Marián Ujmiak   
                                                                                                                          starosta obce 
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U Z N E S E N I E   O B E C N É H O   Z A S T U P T E Ľ S T V A  Č. 6 

  
zo 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Brezovici, 

konaného dňa 22.11.2019  

Obecné zastupiteľstvo v Brezovici po prerokovaní: 
 

s c h v a ľ u j e 
 

výkup pozemkov od vlastníkov pozemkov pod futbalovým ihriskom podľa GP č. 53/2019 v 
cene 0,10 €/m2. 

- ZA   hlasovalo 7 poslanov: p. Daniel Grman, p. Jozef Hajduk, p. Martin Klepkoň, p. Milan 
Lužbeťák, p. Marián Papajčík, p. Pavol Šuhaj, Ing. Peter Ujmiak.  

- PROTI – 0 poslancov     

                                 

                                                                                                                        Marián Ujmiak   
                                                                                                                          starosta obce 
 
 
 

 
U Z N E S E N I E   O B E C N É H O   Z A S T U P T E Ľ S T V A  Č. 7 

  
zo 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Brezovici, 

konaného dňa 22.11.2019  

Obecné zastupiteľstvo v Brezovici po prerokovaní: 
 

s c h v a ľ u j e 
 
Žiadosť o dotáciu na rok 2020 pre Združenie nevidiacich, slabozrakých a inak 
postihnutých na činnosť organizácie – priestorovú orientáciu vo výške 100 €, v súlade so 
Všeobecne záväzným nariadením obce Brezovica č. 5/2010.  
 

 

- ZA   hlasovalo 7 poslanov: p. Daniel Grman, p. Jozef Hajduk, p. Martin Klepkoň, p. Milan 
Lužbeťák, p. Marián Papajčík, p. Pavol Šuhaj, Ing. Peter Ujmiak.  

- PROTI – 0 poslancov     

                                 

                                                                                                                        Marián Ujmiak   
                                                                                                                          starosta obce 
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U Z N E S E N I E   O B E C N É H O   Z A S T U P T E Ľ S T V A  Č. 8 
  

zo 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Brezovici, 

konaného dňa 22.11.2019  

Obecné zastupiteľstvo v Brezovici po prerokovaní: 
 

s c h v a ľ u j e 
Žiadosť o dotáciu na rok 2020 vo výške 1500 € pre Folklórnu skupinu z Brezovice, na 
rozvoj a materiálovo-technické zabezpečenie fungovania folklórnej skupiny v súlade s 
platným Všeobecne záväzným nariadením obce Brezovica č. 5/2010. 
 

 

- ZA   hlasovalo 7 poslanov: p. Daniel Grman, p. Jozef Hajduk, p. Martin Klepkoň, p. Milan 
Lužbeťák, p. Marián Papajčík, p. Pavol Šuhaj, Ing. Peter Ujmiak.  

- PROTI – 0 poslancov     

                                 

                                                                                                                        Marián Ujmiak   
                                                                                                                          starosta obce 
 

 
U Z N E S E N I E   O B E C N É H O   Z A S T U P T E Ľ S T V A  Č. 9 

  
zo 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Brezovici, 

konaného dňa 22.11.2019  

Obecné zastupiteľstvo v Brezovici po prerokovaní: 
 

s c h v a ľ u j e 
 

Žiadosť o dotáciu na rok 2020 pre Lyžiarsky klub Oravan Brezovica, na rozvoj 
lyžovania detí a mládeže v Brezovici vo výške 2000 €, v súlade so Všeobecne záväzným 
nariadením obce Brezovica č. 5/2010. 

 
- ZA   hlasovalo 7 poslanov: p. Daniel Grman, p. Jozef Hajduk, p. Martin Klepkoň, p. Milan 
Lužbeťák, p. Marián Papajčík, p. Pavol Šuhaj, Ing. Peter Ujmiak.  

- PROTI – 0 poslancov     

                                 

                                                                                                                        Marián Ujmiak   
                                                                                                                          starosta obce 
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Bod č. 13)  Záver 
 
      
     Starosta obce po vyčerpaní programu rokovania poďakoval prítomným za účasť na 
zasadnutí a zasadnutie OZ ukončil .   

 
Zapísala:             p. Pakosová Juliána                           ........................................ 

Overovatelia:      p. Ing. Peter Ujmiak                                    ........................................                          

                            p. Daniel Grman                                          ........................................ 

 
V Brezovici,  dňa   22. 11. 2019     
                                                                                                     Marián Ujmiak  
                                                                                                       starosta obce 
 


